



# Going Places Travel Pte Ltd

## 日航旅游私人有限公司

Block 202 # 01-485 Bedok North Street 1 Singapore 460202  
Email: gptravel@singnet.com.sg Web: www.gptravel.com.sg  
Tel : 6442 0010 Fax: 6442 5055



## 8D7N HAINAN TOUR

### 海南 8 天风情游行程

14 – 21 November 2024

SCOOT AIR FLIGHT SCHEDULES 酷航空班讯息				
DATE	FLIGHT NO.	DESTINATION	DEP. TIME	ARR. TIME
14 Nov	TR 118	SIN / HAK	06.25	10.00
21 Nov	TR 119	HAK / SIN	10.50	14.40

20KG CHECK-IN BAGGAGE ALLOWANCE / 20公斤托运行李

### HIGHLIGHTS

*This 8-day itinerary offers a rich and immersive journey through some of the most iconic destinations in Hainan, China. Starting in Haikou, the capital of Hainan province, and concluding with a return to Singapore, it takes travellers through scenic landscapes, cultural experiences, and modern entertainment hubs.*

#### DAY 01 – 14 NOVEMBER – SINGAPORE TO HAIKOU (LUNCH / DINNER)

*This exciting journey begins with a flight from Singapore to Haikou International Airport. On arrival, meet and greet our tour guide and transfer to a local restaurant for lunch. Afterward, visit **Haikou Mission Hills**, an expansive resort famous for its world-class golf courses and lush greenery. The next stop is the **Feng Xiaogang Film Commune**, an attraction that recreates old Chinese street scenes for film production. Visitors can stroll along **Jiangcheng Yao and Fanghua Street**, famous for their nostalgic charm.*

*To cap off the day, visit to **Haikou Qilou Old Street**. This area is renowned for its unique Nanyang (Southeast Asian) architectural style, with arcades that line the streets. The lively street offers a glimpse into Haikou's past, making it a great place to walk around and take in the atmosphere of old Haikou.*



**DAY 02 – 15 NOVEMBER – HAIKOU TO BOAO  
(BREAKFAST / LUNCH / DINNER)**

After breakfast in hotel, visit **Qionghai**, a city known for its culinary diversity. Travellers are free to explore Qionghai's famous food street and indulge in local delicacies at their own expense. This food experience allows for a deeper connection with Hainan's local culture.

The itinerary continues with a visit to the **Permanent Site of the Boao Forum for Asia**, an important hub for international political and economic conferences. A boat trip to the **Boao Jade Belt Beach** follows. This unique location is known for being the narrowest strip of land separating the river from the sea, creating a fascinating natural phenomenon. It's a serene spot that offers a blend of nature and calm, perfect for leisurely exploration.



**DAY 03 – 16 NOVEMBER – BOAO TO SANYA  
(BREAKFAST / LUNCH / DINNER)**

*Breakfast in hotel. Take a cross-sea cable car to **Nanwan Monkey Island**, home to a large population of macaques. While on the cable car, you can enjoy breathtaking views of the **Danja Fish Steak Village**, the only sea village in Hainan. This unique perspective of island life is sure to leave a lasting impression.*

*Later, visit **Haitang Bay** and **Haichang Dream Night City**, an immersive ocean-themed entertainment complex. This area is perfect for those who enjoy cultural tourism, leisure, and entertainment. The ocean park offers various attractions, including thrilling rides and water activities (though the entertainment items come at an additional cost).*



**DAY 04 – 17 NOVEMBER - SANYA (BREAKFAST / LUNCH / DINNER)**

*After breakfast in hotel, experience Hainan's cultural richness at the **Betel Valley Cultural Village**, an area known for its Limiao ethnic minority. Visitors will be treated to traditional performances of ethnic songs and dances, offering an authentic glimpse into Hainan's indigenous culture.*

*Next, transfer to **Yalong Bay Tropical Paradise Forest Park**, where visitors can take in panoramic views from the **glass plank road**. This forest park is also home to the best coastal scenery of **Yalong Bay**, often referred to as the*

"Oriental Hawaii." The scenic beauty and tranquility of the area make it an unforgettable stop.

The day ends with a visit to the **Yalong Bay International Rose Valley**, followed by a leisurely evening spent at **Yiheng Night Market**, one of the most famous night markets in Sanya to explore local cuisine and shop for unique souvenirs.



### DAY 05 - 18 NOVEMBER – SANYA (BREAKFAST / LUNCH / DINNER)

Breakfast in hotel. Then explore the spiritual side of Hainan with a visit to the **Nanshan Cultural Tourism Area**. The main highlight here is the towering **Nanhai Guanyin statue**, which stands 108 meters high and overlooks the sea. The area is considered a Feng Shui treasure and is deeply connected to Buddhist culture.

In the afternoon, head to **Luhuitou Peak Park**, the highest point in Sanya City. The panoramic views from the top offer a sweeping perspective of the entire city and its beautiful coastline.



**DAY 06 – 19 NOVEMBER – SANYA TO HAIHUA ISLAND  
(BREAKFAST / LUNCH / DINNER)**

Breakfast in hotel. Visit **Dongpo Academy**, a revered cultural site in Danzhou. The academy is steeped in history and has long been a hub of Confucian learning. From there, the group moves to the **eternal salt fields**, a historical site showcasing ancient salt production methods.

The day's main attraction is **Haihua Island**, known as "China's No. 1 Haihua Island." Visitors can explore its entertainment options at their own pace, including the famous **Haihua Island Light Show** in the evening. The dazzling light show transforms the island into a radiant spectacle, making for a magical end to the day.



**DAY 07 – 20 NOVEMBER – HAIHUA ISLAND TO HAIKOU  
(BREAKFAST / LUNCH / DINNER)**

After breakfast in hotel, visit **Haihua Island Ocean Paradise**, a theme park with a wide range of marine-themed attractions. Later, transfer back to Haikou to explore shopping hubs like **Pearl Plaza**, **DC Commercial City**, **Haikou No. 1 Department Store**, and **Lapson Mall**. This is a great opportunity to pick up some last-minute gifts or souvenirs before heading home.



## DAY 08 – 21 NOVEMBER – DEPARTURE HAIKOU TO SINGAPORE (BREAKFAST)

*Breakfast in hotel. Check out and transfer to Haikou International Airport for your flight departure to Singapore, marking the end of an exciting and fulfilling journey through Hainan.*

*This detailed itinerary provides a balanced blend of culture, adventure, and relaxation, offering travellers a unique insight into Hainan's rich history and stunning natural beauty.*



### INCLUSIONS 配套包含

- ✚ Air Tickets by Scoot Air with 20 kgs check in baggage
- ✚ 往返酷航，含双程每人 20 公斤托运行李
- ✚ Airport Taxes 机场税
- ✚ Tour and Meals as per itinerary 行程中的景点和餐饮
- ✚ FWD Travel Insurance 个人旅游保险
- ✚ Tipping for Tour Guide & Driver 导游和司机小费
- ✚ 三亚仿宋千古情激光秀

这份为期8天的行程提供了一个**丰富而深入的海南之旅**。从海南省的首府海口出发，最终回到新加坡，旅途中涵盖了风景优美的自然景观、文化体验以及现代娱乐中心。以下是每一天的详细行程介绍：

### 第一天：新加坡 – 海口（午餐/晚餐）

旅程从新加坡飞往海口开始，抵达后将接机并前往当地餐馆享用午餐。午餐后，游客将参观著名的**海口观澜湖度假区**，该度假区以其世界级的高尔夫球场和绿意盎然的环境闻名。接下来将前往**冯小刚电影公社**，这是一处根据中国老街区重建的电影拍摄基地，游客可以漫步在充满怀旧气息的**江城窑坊街**。

当日最后一站是**海口骑楼老街**，这里以南洋风格的骑楼建筑闻名。街道两旁是具有独特拱廊的建筑，充满历史韵味，游客可以在这里漫步，感受海口的古朴氛围。

### 第二天：海口 – 博鳌（早餐/午餐/晚餐）

第二天在享用早餐后，前往**琼海市**，这座城市以其多样的美食文化而闻名。游客可以自由探索琼海著名的美食街，自费品尝各种当地美食，深入了解海南的地方文化。

之后，将前往参观**博鳌亚洲论坛永久会址**，该会址是一个国际性的政治经济会议中心。随后，乘船游览**博鳌玉带滩**，这是世界上最窄的陆地带，河流与海洋在此仅相隔一条细长的沙滩。这里的自然奇观让人流连忘返。

### 第三天：博鳌 – 三亚（早餐/午餐/晚餐）

第三天充满了冒险色彩，游客将乘坐跨海缆车前往**南湾猴岛**，这里是大量猕猴的栖息地。在缆车上，您可以俯瞰**疍家鱼排村**，这是海南唯一的海上渔村，别具一格的岛上生活视角令人印象深刻。

接下来，旅程将带领游客前往**海棠湾**和**三亚海昌梦幻不夜城**，这是一座沉浸式的海洋主题娱乐综合体，集文化旅游、休闲度假、娱乐体验与新型商业于一体。这里是三亚的美食与娱乐天堂（票价已含，但部分娱乐项目需自费）。

### 第四天：三亚（早餐/午餐/晚餐）

第四天，游客将深入体验海南的文化魅力，参观**槟榔谷黎苗文化旅游区**，该村因其独特的民俗风情，被誉为“海南第一黎村”。游客将欣赏到民族歌舞表演，感受海南少数民族的文化精髓。

随后，游客将前往**亚龙湾热带天堂森林公园**，在**玻璃栈道**上俯瞰全景。这座森林公园可以欣赏到最美的**亚龙湾海岸风光**，亚龙湾被誉为“东方夏威夷”，景色壮丽，令人难忘。

当天还会参观**亚龙湾国际玫瑰谷**，然后前往三亚著名的一**横夜市**，享受夜市的热闹氛围，品尝当地小吃并购买纪念品。

### 第五天：三亚（早餐/午餐/晚餐）

第五天，游客将探索海南的**灵性圣地**，参观**南山文化旅游区**。这里的最大亮点是高达108米的**南海观音像**，屹立于海面之上，庄严肃穆。南山被认为是**风水宝地**，与佛教文化有着深厚的联系。

下午，游客将前往**鹿回头公园**，这是三亚市的最高点。从山顶可以俯瞰整个三亚市及其美丽的海岸线，景色壮观。

### 第六天：三亚 - 海花岛（早餐/午餐/晚餐）

第六天，游客将前往**东坡书院**，这座文化圣地在儋州人心中备受推崇，是历代学者的精神家园。接着，参观**千年盐田**，了解海南古老的制盐历史。

当天的主要景点是**海花岛**，它被誉为“中国第一海花岛”。游客可以自由探索岛上的各种娱乐项目，晚上则欣赏著名的**海花岛灯光秀**。**璀璨的灯光秀**让海花岛如同南海升起的一颗耀眼明珠，迷人至极。

### 第七天：海花岛 - 海口（早餐/午餐/晚餐）

行程的倒数第二天，游客将参观**海花岛海洋乐园**，这里拥有丰富的海洋主题景点。随后返回海口，探索**珍珠广场**、**DC商业城**、**海口第一百货商场**和**来福新商场**等购物中心，为即将结束的旅程挑选最后的礼物和纪念品。

### 第八天：海口 - 新加坡（早餐）

最后一天，游客享用早餐后，将前往机场，搭乘航班返回新加坡，为此次丰富而充实的海南之旅画上句号。

这份详细的行程安排结合了文化、冒险与休闲，让游客深入了解海南的历史文化和自然美景，是一场难忘的旅行体验。